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A HÖOK őszi vezetőképzője 2012. november 9. és 11.  között  zajlott  a szokásoknak 

megfelelően Siófokon. Mivel a témában érintett tisztségviselő nem tudott eljönni, így én 

képviseltem Karunkat a sportszekcióban a pénteki nap folyamán. A szekciót Pogátsa 

Zsuzsanna a SportPont Program koordinátora, valamint Répási Károly az ELTE EHÖK 

sportügyi  referense  vezette.  Rajtam  kívül  még  8  Karról  érkeztek  hallgatók,  főként 

sportért felelős tisztségviselők. Az ELTE-t rajtam kívül két PPK-s hallgató reprezentálta. 

A gyors bemutatkozás után a szekció délelőtti részén a SportPont Program felépítéséről 

folytattunk  diskurzust,  többek  közt  beszéltünk  a  sport  rendezvények  finanszírozási 

lehetőségeiről,  külső és belső kommunikációjáról,  valamint a munkamegosztásról.  Itt 

tapasztalatokat cseréltünk, megtudhattuk, hogy Dunaújvárosban, illetve Szombathelyen 

milyen  koordinátori  rendszereket  használnak  a  rendezvények  szervezéséhez,  több 

megfontolandó dolog is elhangzott. A bemutató prezentációhoz az ELTE Éjszakai Sport 

rendezvényét használták.

Az  ebédet  követő  délutáni  szekción  vendég  előadókat  fogadtunk,  többek  között 

Maszlavér  Gábort  a MEFS (Magyar  Egyetemi -  Főiskolai  Sportszövetség)  elnökségi 

tagját,  valamint Székely Mózest az ELTE PPK tudományos főmunkatársát,  az ELTE 

TTK  HÖK  első  elnökét.  Velük  kötetlenebb  beszélgetést  folytattunk,  főként  a  helyi 

sportolási lehetőségekről és programokról. Itt kevés lehetőséghez jutottam, mivel a TTK 

HÖK egy sportprogramon kívül nem szervez sport eseményeket, az egyetemi sportéletet 

BEAC és az EHÖK (valamint a Sport Kft.) szervezi, akik rendelkeztek képviselővel a 

szekción.

Másnapra  rendezvény  kommunikáció,  valamint  egy  kviddics  mérkőzést  ígértek  a 

szekcióvezetők.  Ezen  azonban  már  nem  volt  módom  részt  venni,  mivel  egyéb 

kötelességem  Budapestre  szólított,  így  szombat  délben  számomra  véget  ért  a 

vezetőképző.  

Köszönöm, hogy elolvastátok, kérdések szívesen várok!
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